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Protokoll 07/08 
 
 
Møte: Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite  
Møtested: Kantinen Ryensvingen 1  

Møtetid: mandag 27. oktober 2008 kl. 18.30     
Sekretariat: Eigil Lunden 23 43 85 71  
 
 
Møteleder: Gunnar Pedersen (H) 

  
Tilstede: Kristin Sandaker (Ap), Ragnar Ellingsen (AP) , Bjørn Vesten 

(Frp), Britt Inglingstad (V), Gunnell Sandanger tilltrådte for 
Per Nygaard (SV), Gunnar Pedersen (H), Helga Skau (AP)  

  
Forfall: Per Nygaard (SV) 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Kari Bjørneboe, Eigil Lunden 

  
Møtesekretær: Eigil Lunden 
 
Opprop 
Åpen halvtime: Nils Bøler og Dag Christer Øverland fra OBOS forretningsbygg redegjorde 
for utbygningsplanene på Oppsal senter. Kjell Jensen og Vaage fra Oppsal Vel redegjorde for 
vellets syn vedrørende planlagte byggehøyder ved senterutbyggingen.  
 
Saker behandlet under møte 
Sak 70 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart........................................................... 0 
Sak 71 /08  Godkjenning av protokoll fra møtet 29.09.2008..................................................... 0 
Sak 72 /08  Barnehager full behovsdekning, status oktober 2008 ............................................. 0 
Sak 73 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen ...................................................................... 1 
Sak 74 /08  Høring - av handlingsprogram for universell utforming 2009 - 2012 til utvalg og 
råd............................................................................................................................................... 2 
Sak 75 /08  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid. Sykkelrute E6-Enebakkveien. Gang- 
og sykkelveg ved Abildsø. ......................................................................................................... 2 
Sak 76 /08  Forslag til forbedring av miljø og kollektivtrafikken i bydelen.............................. 3 
Sak 77 /08  Retningslinjer for tilskudd til frivillig aktivitet 2009.............................................. 3 
Eventuelt 



Sak 70 /08  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 
 
Møteinnkalling godkjent. Ift. utsendt sakskart behandlet BMK i tillegg følgende sak under 
møtet: 
 

Sak 77 /08  Retningslinjer for tilskudd til frivillig aktivitet 2009 
 
 

 Sak 71 /08  Godkjenning av protokoll fra møtet 29.09.2008 
 
Protokoll fra møtet 29.09.2008 godkjent. 
 
 

 Sak 72 /08  Barnehager full behovsdekning, status oktober 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at midlertidig paviljong i Paal Bergs vei 

videreføres på eksisterende tomt, så sant dette er mulig. 
2. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres barnehage med 6 avdelinger i 

Utmarkveien. 
3. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres midlertidig paviljong i 

Utmarkveien innen utgangen av 2008, dersom dette er forenlig med permanent barnehage 
med 6 avdelinger på samme tomt. Alternativt må ny tomt framskaffes umiddelbart, slik at 
paviljongen kan settes opp i 2008/ tidlig i 2009 som forutsatt.  

4. Etablering av nye friluftsgrupper utsettes til 1. halvår 2009. 
 
 
Forslag fra Britt Inglingstad (V): 
Vedrørende barnehage på Christinedal, Harry Fetts vei 10. 
Området og den spesifikke bygningen Christinedal er pr. i dag ikke regulert til 
barnehageforhold. Bygningen og deler av området er på byantikvarens gule liste. Det knytter 
seg store verneinteresser til anlegget (hageanlegg m/mosaikkterrasse, biologisk mangfold 
m.m), og det anses derfor lite realistisk å få realisert planen om en barnehage i bygningen. 
Det henstilles til administrasjonen å avvente reguleringsarbeidet av området og byantikvarens 
uttalelse før det arbeides videre med en eventuell barnehage i bygget. 
 
Votering: Enstemmig.  
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 
1. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at midlertidig paviljong i Paal Bergs vei 

videreføres på eksisterende tomt, så sant dette er mulig. 
2. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres barnehage med 6 

avdelinger i Utmarkveien. 
3. Bydelen ber OBY/ Barnehageprosjektet om at det etableres midlertidig paviljong i 

Utmarkveien innen utgangen av 2008, dersom dette er forenlig med permanent 
barnehage med 6 avdelinger på samme tomt. Alternativt må ny tomt framskaffes 
umiddelbart, slik at paviljongen kan settes opp i 2008/ tidlig i 2009 som forutsatt.  

4. Etablering av nye friluftsgrupper utsettes til 1. halvår 2009. 

 0 



 

 1

5- Vedrørende barnehage på Christinedal, Harry Fetts vei 10. 
Området og den spesifikke bygningen Christinedal er pr. i dag ikke regulert til 
barnehageforhold. Bygningen og deler av området er på byantikvarens gule liste. Det 
knytter seg store verneinteresser til anlegget (hageanlegg m/mosaikkterrasse, biologisk 
mangfold m.m), og det anses derfor lite realistisk å få realisert planen om en 
barnehage i bygningen. 
Det henstilles til administrasjonen å avvente reguleringsarbeidet av området og 
Byantikvarens uttalelse før det arbeides videre med en eventuell barnehage i bygget. 

 
 
 

 Sak 73 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget 

2. Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 
2009  

 
Forslag fra Ragnar Ellingsen og Helga Skau (AP): 
1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 

saksframlegget. BMK vil imidlertid peke på at Idrettens samarbeidsutvalg som er en 
viktig del av samarbeidet mellom idrettslagene i bydelen og mellom lagene og bydelen 
burde vært omtalt i oppsummeringen. Idrettslag og idrettsorganisasjoner er en 
vesentlig del av kulturlivet i Bydel Østensjø. Idretten omfatter store grupper med barn 
og ungdom i tillegg til mange frivillige, foreldre, lagledere og andre interesserte som 
er av stor betydning for idrettslige aktiviteter. 

 
Votering enstemmig 
 
 
Forslag fra Bjørn Vesten (Frp): 
2. Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 

2009. Kulepunkt 5 endres slik: BMK vurderer før utlysningen av frivillighetsmidlene 
eventuelle målgrupper/tiltak som skal prioriteres påfølgende år. Eventuelle 
avgrensninger skal kunngjøres sammen med utlysningen av midlene. 

 
Votering: Enstemmig. 
 
 
Forslag fra Gunnell Sandanger (SV): 
3. BMK konstaterer at Kulturutvalget ikke fungerer etter forutsetningen. BMK anmoder 

derfor Kulturutvalget om å gi sin vurdering av sak 73/08 - Erfaringer med 
kulturbydelsatsingen - og særlig innspill knyttet til et eventuelt behov for en mulig 
justering av utvalgets egen rolle, arbeidsmetoder og sammensetning. 

Votering: Enstemmig. 
 
 
 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 



 
1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 

saksframlegget. BMK vil imidlertid peke på at Idrettens samarbeidsutvalg som er en 
viktig del av samarbeidet mellom idrettslagene i bydelen og mellom lagene og bydelen 
burde vært omtalt i oppsummeringen. Idrettslag og idrettsorganisasjoner er en 
vesentlig del av kulturlivet i bydel Østensjø. Idretten omfatter store grupper med barn 
og ungdom i tillegg til mange frivillige, foreldre, lagledere og andre interesserte som 
er av stor betydning for idrettslige aktiviteter. 

 
2.  Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 

2009. Kulepunkt 5 endres slik: BMK vurderer før utlysningen av frivillighetsmidlene 
eventuelle målgrupper/tiltak som skal prioriteres påfølgende år. Eventuelle 
avgrensninger skal kunngjøres sammen med utlysningen av midlene. 

 
3.  BMK konstaterer at Kulturutvalget ikke fungerer etter forutsetningen. BMK anmoder 

derfor Kulturutvalget om å gi sin vurdering av sak 73/08 - Erfaringer med 
kulturbydelsatsingen - og særlig innspill knyttet til et eventuelt behov for en mulig 
justering av utvalgets egen rolle, arbeidsmetoder og sammensetning. 

 
 

 Sak 74 /08  Høring - av handlingsprogram for universell utforming 
2009 - 2012 til utvalg og råd 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til utkast til Samferdselsetatens handlingsprogram for universell 
utforming 2009-2012. 
 
Votering: Enstemmig. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til utkast til Samferdselsetatens handlingsprogram for universell 
utforming 2009-2012. 
 
 

 Sak 75 /08  Varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid. 
Sykkelrute E6-Enebakkveien. Gang- og sykkelveg ved Abildsø. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 - Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ C bør velges. Det bør 
kartlegges hvilke konsekvenser framføring av traseen langs E-6 frem til Lambertseterveien 
evt. vil ha for Bjørnsenskogens biologiske verdier. 
 
Forslag fra Helga Skau (AP): 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 - Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ A bør velges.  
 
 
Votering: 

 2 
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For: Kristin Sandaker (Ap), Bjørn Vesten (Frp), Britt Inglingstad (V), Gunnell Sandanger 
(SV), Gunnar Pedersen (H), Helga Skau (AP) 
 
Mot: Ragnar Ellingsen (AP) 
 
Forslaget ble vedtatt med 6 mot 1 stemme. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 
Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 - Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ A bør velges.  
 
 
Merknad fra Kristin Sandaker (AP): 
Før reguleringsplanene går videre etter 13.11 må det klarlegges om Enebakkveien, med 
nåværende utforming, med brede, parallelle sykkelvei- og fortau på samme plan, vil kunne 
videreføres som nå ved valg av alternativ C. Premiss: Samferdselsetaten og statens vegvesen 
vil ikke kunne vedlikeholde 2 sykkelveier. 
 
 

 Sak 76 /08  Forslag til forbedring av miljø og kollektivtrafikken i 
bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Forslag om skilting som kun tillater kollektivtrafikk i tidsrommet 07:00-09:00 i Enebakkveien 
på strekningen fra Sandstuveien til Ryenkrysset skal oversendes Oslo politidistrikt, 
v/Trafikkplan som skiltmyndighet. 
 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 
Forslag om skilting som tillater kun kollektivtrafikk i tidsrommet 07:00-09:00 i Enebakkveien 
på strekningen fra Sandstuveien til Ryenkrysset skal oversendes Oslo politidistrikt, 
v/Trafikkplan som skiltmyndighet. 
 
 
 
 

 Sak 77 /08  Retningslinjer for tilskudd til frivillig aktivitet 2009 
 
 
Votering: Enstemmig. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteen vedtak: 
 

Tilskudd kan gis til: 
• kulturaktiviteter, prosjekter, arrangementer og innkjøp av aktivitetsfremmende utstyr 
• kulturelle og sosiale aktiviteter for mennesker med fysisk og psykisk 

funksjonshemming 
• tiltak som forbedrer nærmiljøet, og arbeid som verner om naturområder og bydelens      

historie 
• samarbeidstiltak mellom frivillige organisasjoner og kommunal virksomhet. 



BMK vurderer i forbindelse med budsjettbehandlingen eventuelle målgrupper/ tiltak som skal 
prioriteres påfølgende år.  
Eventuelle avgrensinger skal kunngjøres sammen med utlysningen av midlene. 

 
Hvem kan søke? 
Lag, organisasjoner, foreninger, institusjoner, grupper og enkeltpersoner som hovedsakelig driver 
frivillig arbeid. 
 
Vilkår for støtte: 
• Søker må være tilknyttet bydelen og aktiviteten skal være rettet mot bydelens beboere. 
• Aktiviteten må være basert på frivillig arbeid. 
• Aktiviteter som bidrar til økt eller ny aktivitet, og som når mange eller dekker særlige behov, 

prioriteres. 
• Det gis ikke støtte til ordinær drift. 
 
Unntatt fra støtte er: 
• aktiviteter som primært drives som en del av egen næringsvirksomhet 
• tiltak som kun har byomfattende karakter 
• partipolitiske lag og organisasjoner 
• tiltak i regi av rene livssynsorganisasjoner som retter seg mot egne eller nye medlemmer. 
 
Søknad, rapport og regnskap: 
• Det må søkes på eget skjema. 
• Ufullstendige søknader behandles ikke. 
• Det stilles krav til rapport og regnskap.          
 
Behandling: 
Søknadene behandles av Bydelsutvikling, miljø- og kulturkomiteen (BMK) etter innstilling fra 
bydelsadministrasjonen. 

 
Eventuelt: 
- Retningslinjer for Idrettens Samarbeidsutvalg delt ut. Retningslinjene bes også sendt Bydelsutvalget  
  
- Administrajonen bes undersøke hvem som er grunneier av del ”Gamle Kongssveien” langs 
åsrygg ved Langerud sykehjem, grunnet mulighet for å søke midler for istandsetting av 
kulturminner hos Byantikvaren.. 
 
 
 
 
 
Gunnar Pedersen /s        Eigil Lunden 
komiteleder         komitesekretær 
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